

SIBT 2014 - 中国智能建筑技术的主要平台 China's premier platform for intelligent building technology

星级展商巡礼

上海龙创节能系统股份有限公司
展位号: W3-A02



上海龙创节能系统股份有限公司成立于 1999 年，是国内领先的提供建筑节能解决方案和服务的民营科技小巨人和高新技术企业。经过十余年的发展，依靠先进的理念与不断的技术创新，龙创节能逐渐成为建筑节能领域的行业领先者，成功实施过 2010 年上海世博会系列项目、虹桥交通枢纽、上海闸北区政府能效管理平台等一系列具有代表性的项目，其基于物联网技术、大数据平台架构的“龙创建筑能效管理平台”是公司研发团队的一个重大突破。与其他同行开发的平台软件相比，“龙创建筑能效管理平台”对各项数据的监测更迅捷、更敏锐，可以及时对建筑内部的各项数据进行汇总分析。

通过为各行各业提供先进的节能技术和高品质的服务，龙创节能如今已发展成为拥有员工 220 余人、全国 9 家分公司的科技企业，经营业绩连年翻番，并获得 2013 中国节能服务产业委员会颁发的“最佳节能企业”、2013 年清科集团“中国最具投资价值企业 50 强”，“上海市创新型企业”，“2012 上海百强民营科技企业”等殊荣。

Prestigious Exhibitor Preview

Shanghai Longchuang Eco-energy Systems Co Ltd
Booth No.: W3-A02



Shanghai Longchuang Eco-energy Systems Co., Ltd. is founded in 1999. We are a hi-tech enterprise provide building energy-saving solutions and services. After fifteen years' development, we have been a leadership in the field of building energy-saving based on the advanced ideas and constantly technical innovations. From now on, we have successfully implemented a series of typical projects, such as the 2010 Shanghai World Expo, Shanghai Hongqiao Transportation, "The e Building efficiency management platform" in Shanghai Zhabei District, etc. Especially the "Longchuang Building efficiency management platform", which is based on the IOT and the "Big Data" platform. Contract to the others, our Building efficiency management platform is sharper and faster, which can analyze all the data inside the building in time.

Now, we have more than 220 employees and 9 branches all over the main nation. The business income has been doubled every year. Meantime, we have won "the 2013 Best Energy-saving Enterprises" issued by the Committee of China Energy Conservation Association, "2013 Zero 21PO-Venture 50" "Innovative Enterprises in Shanghai", "2012 Shanghai top 100 Private Technology Enterprises", etc.

We will continue to strive for the city development and energy-saving efforts.